
Skolebestyrelsesmøde den 2/12-2024 kl. 17.00 – 19.30 (vi sørger for julemad)  
                                                      
Deltagere: Per Bruun Madsen, Søren Tholstrup, Gitte Madsen, Jolita Søgaard, Rasmus Bonfils, Louise Skov 
Jensen, Karen Krusell, Kaspar Hviid, Anne Birgitte Rechendorff og Signe Outzen Jensen.  
 
Afbud/ fraværende: Merete Røll Lærke, Jannick Tovgaard-Olsen 
 
Mødeleder: Kaspar  
Referent: Signe 

Punkt Emne  Beslutning/drøfte
lse/orientering/ 
godkendelse 

 

 
Ankomst og spisning   

24-
25.25 

Godkendelse af referat se:  

Referat SKB 301024.pdf 

Godkendelse 

 

 

 

24-
25.26 

Opfølgning på emner fra møde 30/10  

• Kommunal beslutning om at lukke for adgang til bestemte 

hjemmesider:  

- Firewallløsning er ikke implementeret endnu, og der er 

derfor stadig adgang til siderne. BUF it har oplyst, at 

blokeringen af shoppingsider, sociale medier og 

gamingsider vil være gældende fra årsskiftet.  

 

• Vedtagelse af princip for ’mobilfri skole- og fritid’: 
- KKFO-skærmpolitik blev udleveret 
- Ændringsforslag, rettelser og kommentarer fra bestyrelsen 
- Anne Birgitte tilretter dokumentet 
- Skolebestyrelsen godkender KKFO’ens skærmpolitik, og 

denne lægges på skolen og KKFO’ens hjemmeside 
 

• Opfølgning if. SoMe-venskaber: 

- Temaet drøftes i personalegruppen 

- Søren undersøger, om der ligger noget fra UVM 

- Ønske om at det tages op på et bestyrelsesmøde i anden 

halvdel af skoleåret  

Orientering og 

beslutning 

 

24-
25.27 

Opfølgning på stormøde med kontaktforældre 19/11 

• Opfølgning på møde og videre proces 

- 21 deltagere – alle årgange på nær 9. årgang var 

repræsenteret til mødet 

- Det var et godt møde med stort engagement 

Drøftelse og 

beslutning 

 

https://vas.aula.dk/sites/vas.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/Referat%20SKB%20301024.pdf


- Skriftlig sammenfatning til kontaktforældre udsendes 

snarest 

- Dokumenterne omk. kommunikation på aula og 

kontakt/trivselsforældre skal gennemskrives, inden de 

lægges på hjemmesiden og i fælles filer  

- Kan ledelsen understøtte og være proaktive ift. 

årgangsteam, kontaktforældrenes rolle og forældremøder, 

hvor der er ”uro”? 

- Ønske om tydelighed omk. rammerne for, hvornår man må 

lukke et møde 

- Mødeforberedelse er meget vigtig; formålet med møderne 

skal være mere tydeligt 

- Ønske om en mere formaliseret ramme omkring 

forældremøderne 

- Ledelsen udarbejder et styringsdokument/en huskeliste for 

forældremøderne i kommende skoleår 

 

• Forslag om ændring af stormøde 17/3-2024 –  

- Ledelsen foreslår, at stormødet ændres til møde med 

kontaktforældre i stedet for hele forældregruppen. Dette 

fordi, der ikke opleves stort fremmøde til møder for hele 

forældregruppen og for at give mulighed for opfølgning på 

processen 19/11. 

- Efter lang dialog var der enighed om, at der afholdes to 

kontaktforældremøder i indeværende og næste skoleår, 

hvorefter dette evalueres 

 

• Henvendelse fra elever fra 8. årgang 

- Skolebestyrelsen var enige om, at de nuværende regler for 

udgangstilladelse fastholdes  

24-
25.28 

Orientering om situation på 1. årgang 

- Kaspar orienterede om situationen både i forhold til børn, 

forældre og personale 

- Der er allokeret mange ekstra ressourcer på årgangen 

- Der har været møder med kontaktforældrene i to af klasserne 

- Der har været afholdt ekstraordinært forældremøde i den ene af 

klasserne med ledelsen 

- Der er fokus på, hvordan vi fremadrettet kan arbejde med og 

understøtte overgangen fra 0. til 1. årgang 

- Der er et ønske om, at temaet omk. mangfoldige 

børnefællesskaber, og hvordan skolen pædagogisk og 

Orientering  



organisatorisk arbejder med dette, kommer på dagsordenen på 

flere møder i skolebestyrelsen  

24-

25.29 

Ferieplan – se vedhæftede alternativer 

- Drøftelse af placeringen af feriedage enten den 22. dec. eller 

den 15. maj 

- Kan det give problemer ift. lukkedage på KKFO’en? Anne 

Birgitte undersøger 

- Idé: Mulighed for én heldagstur pr. årgang + høstmarkedet = to 

lange skoledage; kan der så lægges feriedage hhv. 22. dec. og 

15. maj?  

- Ledelsen undersøger ovenstående 

- Hvis det kræver skolebestyrelsesbeslutning, kan det klares på 

AULA   

Drøftelse og 

beslutning 

 

24-

25.30 

Budgetafslutning 2024 og indledende tanker if. budget 2025. 

• Budget 2024. Skolen står til at komme ud af regnskabsåret med 

et relativt stort overskud på både skole og KKFO. Overskuddet 

er blandt andet genereret via overskud på arbejdet med 

ukraineklasser, øgede refusioner, og fordi der var afsat større 

beløb til at etablere overdækning i skolegården. Sidstnævnte er 

ikke iværksat i dette regnskabsår.  

• Budget ’25 bliver først meldt ud til skolerne januar  

• Ledelsen ønsker i kommende budgetår at prioritere 

opnormering af inklusionsteam med yderligere en 

inklusionspædagog samt at afsætte midler til opkvalificering/ 

videreuddannelse af samlet personalegruppe for at forberede 

arbejdet med ’Mangfoldige fællesskaber’ jf. BUU-udmelding. 

• Ledelsen ønsker ligeledes at afsætte midler til ’analoge 

læringsmidler’, i.e. bøger for at støtte op om målsætningen om 

mindre skærmafhængig undervisning.   

• Forslag fra bestyrelsen om at bruge noget af overskuddet til 

indvendigt vedligehold 

• Forslag om flere ressourcetimer på personalesiden (bl.a. for at 

understøtte klasseledelsen ifm. længerevarende vikariater; øget 

stabilitet og understøttelse) 

Orientering og 

drøftelse 

 

24-

25.31 

Bestyrelsens 10 minutter   

 


